
SKUPŠTINA KANTONA  SARAJEVO

Vlada Kantona Sarajevo

Ministarstvo zdravstva KS

25.Sjednica Skupštne KS

Pitanje broj 99/25

Interesuje me kako se riješio problem ulaska gluhonijemih pacijenata 
u domove zdravlja, hitnu pomoć i klinike u Kantonu Sarajevo. Znamo 
vrlo dobro da gluhonijeme osobe čitaju sa usana, pa bi bilo dobro da 
se tm osobama odobri ulazak bez maske, uz prisustvo pratnje koja 
isto ne bi trebala da ima masku ali na odredjenoj udaljenost od 
ostalih pacijenta.

Sarajevo, 18.05.2020 god                              Zastupnica DF-a 
                                                                           Bibija Kerla     


